
Associació de Pares d'Alumnes 

L'Anuari té la finalitat de fer historia del pöble i és evident que l'escola, i per 
tant aquesta Associació, té coses per dir. 

En l'última edició, ara fa un any, ens dirigíem a tots els pares demanant-los 
ajut i coHaboració, i pensem que la tònica és la mateixa, perqué tenim tots la obli-
gació, com a pares, de vetllar, procurant el millor per a leseóla deis nostres filis. 

Hem fet les reunions obertes a tots els pares, i tot el que bonament hem po-
gut a fi d'agafar contacte amb ells, i certament pensem que bastant hem avançat 
en aquest aspecte. 

Perqué si bé és veritat que, en comprovar quo hi havia de dedicar moites ho-
res no remunerables, algún pare es va esfumar, també és veritat que hem trobat 
forces pares i mares que s'han prostat amb una coHaboració total en l'Associació. 
Gràcles a ells, podem constatar, com a fets més recents, la trobada de pares el 
dia 1 de juliol, en una bonica festa de fi de curs. I també el que es pugui haver 
fet una tanda de colonies a Borredà, amb alumnes de l'escola. 

Fent un breu resum del curs que ara ha acabat, podem dir que és de signes 
força positius, encara que hauria estât millor de no haver faltat eis dos profes-
sors que es comptava que probablement vindrien. 

Aquesta experiéncia ens fa patir de cara al pròxim curs, perqué set dels tret-
ze professors que formaven la plantilla a Sta. Eulalia han demanat trasllat. LIavors 
són nou eis que esperem perqué aquest curs pugui funcionar amb normalitat, i, 
francament no ho mirem amb gaire optimisme. 

Sàpiguen també que els [libres dels alumnes els comprará l'APA tal com và-
rem fer l'any passat. Això es va decidir en l'Assemblea General de socis que es 
va celebrar a la Biblioteca. 

A fi de poder informar bé ais pares, vàrem publicar un butlletí, on coHaboren 
amb articles, professors, alumnes i pares. Es pretén, si les possibilitats 
ho permeten, que surti cada trimestre i, naturalment, que arribi a cada pare. 

Fa pocs dies es va fer una reunió conjunta, Comissió Municipal de Cultura, 
Professors i APA, per formar una comissió mixta que coordini les mútues rela-
cions i per evitar possibles mal entesos. 

Res més. Esperem que tot doni els bons résultats que esperem. 
La Junta 
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